
 

 

Referat til skolebestyrelsesmøde onsdag d. 23.11.2022 kl. 17.30 – 19.30 

Deltagere:  Carina Faaborg, Jesper Prins, Thomas Uth, Ivan Børsting, Anne Thidemann, Daniel 
Storsveen, Trine Dahl, Ivan Børsting, elevrepræsentanter; Theo og Hanna og Lise Juul Agerholm 

Afbud: Dan, Anna og Rasmus 

Referent: Lise 

 

Sted: Højvangskolen 

1. Nyt fra formanden 
Ingen bemærkninger 

 
2. Nyt fra elevrådet 

Ingen bemærkninger 
 

3. Nyt fra ledelsen 
Der er fortsat god økonomi 
 

4. Nyt fra medarbejderne  
Der er fokus på den gode gangkultur 
 

5. Nyt fra de skolefrivillige 
Der er nye skolefrivillige på vej 
 

6. Nyt fra foreningsrepræsentant 
Der er stort engagement omkring hallen 
Herunder nysgerrighed på frivillighed og kommunikation 
Der ønskes dialog med skolen omkring haltid. 
 

7. Orientering om møde m. politiet 
Der har været møde med deltagelse af alle relevant voksne vedr. hærværk og anden 
uhensigtsmæssige adfærd omkring skolen. 
Der er lavet aftaler omkring diverse indsatser i ønsket om at inkludere de unge.  

 
8. Orientering om studietur i 9. klasse  

En arbejdsgruppe er i gang med at undersøge muligheder for at unge kan komme på studietur 
 

9. Skolens mobilpolitik – status 
Den nuværende mobilpolitik er drøftet med skolens medarbejdere og bestyrelse.  
Skolens ledelse præsenterer et udkast til ny mobilpolitik. 
Der er ønske fra elevrepræsentanter om, at 8. og 9. klasser kan få disposition fra mobilpolitikken. 



 
 
Vi vil gerne implementere den mobilfri skole for børn og forældre, når en proces omkring ”Den 
gode pause” er i igangsat. 
 
 

10. Toiletter i indskoling – status 
Den proces omkring renovering af indskolingstoiletter er desværre rykket, da håndværker er 
sprunget fra projektet.  

 
11. Frikvarterer og Rema 

Forslag fra skolens ledelse:  
8. og 9. klasse må gerne gå i Rema med samtykke fra forældre. 
Der er opbakning fra skolens bestyrelse.   
Der skal være en proces med eleverne, før princippet eksekveres. 
 

12. Referat godkendt 
 


